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Why am i so afraid to lose you when you are not even mine?
为什么我还是如此的担心失去你，即使你都已经不是我的。
"If two people are meant to be together, eventually they'll find their way back."
如果两个人注定在一起，最终他们总会找到重温旧梦的路。
As long as you are wllng, please let me know what can do for you. When you are unhappy and want to cry on somebody’s shoulder, wll stand before you mmedately.
只要你愿意，当你失落失意的时候，最需要一个肩膀的时候，告诉我，我会立即出现。
When it comes to family, we are all still children at heart. No matter how old we get, we always need a place to call home.
面对家人的时候，在我们内心深处我们始终觉得自己还是孩子。 不管我们年龄多大了，我们还需要一个称之为家的地方。
your world would be much easier if I didn't come back.
如果没有我，你的世界会简单些......
One thing about being on top of the world-- it gives you a long, long way to fall.
站在世界之巅的一个好处是，你将拥有很长一段降落之旅。
But it wouldn't be my world without you in it.
但是失去了你，我的世界将不复存在。
On the upper East Side, it's easy to think that the world is exactly as it appears, refined, elegant, imposing. But sometimes, all it takes is a little key , to open the door to the wild side.
在上流社会，人们很容易就会觉得。世界就如表面一样，精致、优雅、让人难忘。不过有时，需要一把小小的钥匙，就能打开通向外面世界的大门。
To love or to be loved is less than loving the one who loves you as well.
爱，或者被爱，都不如相爱。
Some presents might end up getting returned... But some gifts are for keeps. Other presents come when you least expect them.
有些礼物很有可能会被退回去... 而有些礼物可以一直保留，还有些礼物出乎你的意料。
相关热点：
推荐阅读：
1.蓝调英文歌曲：The Way I Still Love You详细介绍
2.2023年英文歌曲 沪江英乐之声：寻找快乐
3.英文歌曲_爵士金曲：What a Wonderful World 世界如此美好
4.英文歌曲_OneRepublic《Ordinary Human》
5.英文歌曲_8.7分高甜英剧官宣第二季
6.英文歌曲_常被用作在舞会的歌曲：Never Say Goodbye
7.英文歌曲2015全美音乐奖名单：单向获最佳霉霉夺3奖
8.英文歌曲爵士歌后：想念你，我的爱啊 Billy Holiday
